
Utvärdering av energirådgivningsbesök 2019 

En utvärderingsenkät skickades till 93 bostadsrättsföreningar och 
fastighetsbolag som fått energirådgivningsbesök, varav 48 svarade. 94 % angav 

att besöket kändes meningsfullt och 2 % hade ingen åsikt, 82 % angav att 

besöket gav dem ny kunskap och 87 % angav att de fått förslag på 

energieffektiviserande åtgärder som kändes relevanta för deras fastighet. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


